
Reactie op het wetsvoorstel Passend Onderwijs.

Als ouder maak ik mij ernstig zorgen over het feit, dat de docenten in het MBO, die lesgeven aan mijn 
zoon met ASS (en daardoor een taalspraakstoornis en problemen op het communicatieve vlak), 
dusdanig  veel leerlingen in de klas hebben, dat zij al nauwelijks in staat zijn om leerlingen zonder een 
zorgvraag voldoende te begeleiden.

Tot nu toe redt hij het, maar wel dankzij de inzet en de jarenlange expertise van zijn ambulante 
begeleider. Ik denk, dat door de verschillende soorten zorgvragen, die er bij tal van leerlingen zijn, er 
bij de docenten binnen het regulier onderwijs met hun huidige takenpakket, nooit dezelfde expertise 
gerealiseerd kan worden, zoals die er nu is binnen de ambulante begeleiding.

Bovendien is er binnen het wetsvoorstel geen garantie, dat de scholen in het MBO, die de specifieke 
expertise die nodig is voor de begeleiding van leerlingen met een zorgvraag, deze zullen gaan besteden 
aan en inkopen bij expertisecentra, waardoor er mogelijk niet voldoende voldaan kan worden aan de 
zorgvraag en ook de kwaliteit van de zorg in het geding kan komen.


